
Nr OR-BR.0002.12.2025 

PROTOKÓŁ Nr XII/2025 

 

z dwunastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy kadencji 2024-2029 

odbytej w dniu 23 kwietnia 2025 r. w godzinach 15,00 – 16,23 w sali posiedzeń                                  

w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Uchwały podjęte na sesji: 

 

1. Nr 109/XII/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi P.W.M. 

 

2. Nr 110/XII/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Koziegłówek. 

 

3. Nr 111/XII/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

 

4. Nr 112/XII/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

5. Nr 113/XII/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-

Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie. 

6. Nr 114/XII/2025 w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia PSP w Katowicach. 

 

7. Nr 115/XII/2025 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                                

w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

 

8. Nr 116/XII/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Koziegłowy. 

 

9. Nr 117/XII/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

 

10. Nr 118/XII/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Gniazdów. 

Podjęte uchwały wraz z raportami z głosowań stanowią załączniki 1 – 10 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad.  

 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

 

Protokolant: Joanna Radkowska. 
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Radnych obecnych na sesji: 14.  

Radny nieobecny: Pan Leonard Jagoda. 

 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

-     Burmistrz Gminy i Miasta Pan Jacek Ślęczka 

-     Sekretarz GiM Pan Krzysztof Bąk 

-     Skarbnik GiM Pani Anna Łoniewska-Niewęgłowska 

-     Radna Rady Powiatu w Myszkowie Pani Agata Feret 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- Kierownik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska Pani Justyna Błońska – 

Ćwik 

- Radca prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka  

- Przewodniczące Samorządu Mieszkańców Koziegłów i Rosochacza  

- Sołtysi 

 

Porządek obrad podany w zawiadomieniu o Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi P.W.M. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Koziegłówek. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-

Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia PSP w Katowicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                             

w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Koziegłowy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

14. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

15. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                            

w okresie międzysesyjnym.  

16. Interpelacje i zapytania Radnych.   

17.  Wolne wnioski i informacje. 

18.  Zakończenie obrad 12 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Porządek obrad Sesji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

          Ad. pkt 1  

           Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Państwa Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 

jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa 

Sołtysów, Panie Przewodniczące zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnicy oraz wszystkich 

zebranych.  

 

           Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych, by zalogowali się w systemie głosowań,                   

a następnie poinformowała, że zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie 

do głosowania w Sesji Rady Gminy i Miasta uczestniczy 14 Radnych. Stwierdziła więc, że sesja 

jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 12,13 do protokołu. 

          Ad. pkt 2 

          Zgodnie z ustaleniami podjętymi na wspólnym posiedzeniu komisji Pani Przewodnicząca 

Rady zaproponowała rozszerzenie porządku obrad sesji o podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Gniazdów. 

Zaproponowała rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt 14 porządku obrad. Zapytała czy Radni 

będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku obrad sesji. Wniosków nie zgłaszano.  

Porządek obrad z zaproponowaną zmianą sesji został przyjęty 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

Raport z głosowania nad porządkiem obrad stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

 

Uchwalony porządek obrad Sesji: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi P.W.M. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Koziegłówek. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-

Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia PSP w Katowicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt                          

w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Koziegłowy. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Rzeniszów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru 

położonego w miejscowości Gniazdów. 

15. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

16. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych                              

w okresie międzysesyjnym.  

17. Interpelacje i zapytania Radnych.   

18.  Wolne wnioski i informacje. 

19.  Zakończenie obrad 12 Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

          Ad. pkt 3     

 

            Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół                            

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym                                       

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi                    

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag.  

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 27 marca 2025 roku został przyjęty 14 

głosami „za” (jednogłośnie).  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

         Ad. pkt 4 
 

           Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków         

w składzie: 

1. Pan Michał Kubalski 

2. Pan Przemysław Zenderowski 

3. Pan Piotr Gil 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

          Ad. pkt 5 

 

        Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi P.W.M 

(załącznik nr 17 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 109/XII/2025 w sprawie rozpatrzenia skargi P.W.M została przyjęta 14 głosami „za” 

(jednogłośnie).  
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Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk nadmieniła, iż Pan składający skargę, zadzwonił 

z podziękowaniami odnośnie bardzo szybkiej interwencji, gdyż samochody zostały usunięte.                         

Pan ten dostał zaproszenie na dzisiejszą sesję, jednak z niego nie skorzystał. 

 

       Ad. pkt 6 

 

        Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

mieszkańców Koziegłówek (załącznik nr 18 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 110/XII/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Koziegłówek została 

przyjęta 10 głosami „za”, przy 4 głosach przeciwnych („przeciw” głosowali Radni: Pan Andrzej 

Chojnowski, Pan Artur Kciuk, Pan Rafał Zenderowski, Pan Bartłomiej Grzybek). 

 

       Ad. pkt 7 

 

       Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta 

Koziegłowy na 2025 rok (załącznik nr 19 do protokołu).  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 111/XII/2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2025 r. 

została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

       Ad. pkt 8 

 

       Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej (załącznik nr 20 do protokołu).  

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały.  

 

Uchwała Nr 112/XII/2025 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

        Ad. pkt 9 

 

        Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Związkowi Powiatowo-Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie 

(załącznik nr 21 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 113/XII/2025 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Związkowi Powiatowo-

Gminnemu „Jedźmy Razem!” w Myszkowie została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 
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        Ad. pkt 10 

 

         Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania środków finansowych                     

na Wojewódzki Fundusz Wsparcia PSP w Katowicach (załącznik nr 22 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 114/XII/2025 w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 

Wsparcia PSP w Katowicach została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 11 

 

        Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych (załącznik                 

nr 23 do protokołu). 

Radny Pan Bartłomiej Grzybek zwrócił uwagę, iż w projekcie uchwały znajduje się omyłka 

pisarska. Przewodnicząca Pani Joanna Kołodziejczyk zarządziła 5 minutową przerwę, by móc 

poprawić istniejący błąd. 

Po przerwie Pan Michał Kubalski ponownie przedstawił poprawiony projekt uchwały w sprawie 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych lub 

wspomaganych. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 115/XII/2025 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych została przyjęta 14 głosami „za” 

(jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 12 

 

        Pan Przemysław Zenderowski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia                             

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta 

Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego w miejscowości Koziegłowy (załącznik nr 24                   

do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 116/XII/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Koziegłowy została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie). 

 

        Ad. pkt 13 

 

        Pan Piotr Gil przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu 

obszaru położonego w miejscowości Rzeniszów (załącznik nr 25 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 



 7   

Uchwała Nr 117/XII/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Rzeniszów została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

         Ad. pkt 14 

 

        Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu 

obszaru położonego w miejscowości Gniazdów (załącznik nr 26 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

 

Uchwała Nr 118/XII/2025 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy i miasta Koziegłowy dla fragmentu obszaru położonego 

w miejscowości Gniazdów została przyjęta 14 głosami „za” (jednogłośnie).  

 

         Ad. pkt 15 

 

         Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Burmistrz przedstawił informację o działalności w okresie międzysesyjnym, a mianowicie: 

 

− przygotowane zostały trzy projekty, z końcem miesiąca będziemy składać wnioski                           

do Regionalnego Programu Operacyjnego o ich dofinansowanie w ramach kanalizacji                       

i oczyszczalni ścieków. A jest to po pierwsze kanalizacja w ciągu drogi wojewódzkiej 789, 

gdzie Gmina i Miasto Koziegłowy zamierza wspólnie z Zarządem Dróg Wojewódzkich, 

zgodnie z podpisanym porozumieniem, przejąć na siebie ciężar finansowania budowy sieci 

kanalizacyjnej dla tego odcinka. Pozwoli to w dalszej perspektywie rozpocząć prace 

projektowe na terenie naszej gminy; 

− dzięki przesunięciu środków finansowych w ramach Subregionalnego Programu 

Operacyjnego wygospodarowaliśmy środki na złożenie kolejnego projektu na rozbudowę 

oczyszczalni ścieków w Koziegłowach. Te dwa zadania będą realizowane w ramach 

kontraktów subregionalnych, których koszt będzie wynosił ok. 10 mln zł. Kolejny 

wniosek, który będzie złożony do końca tego miesiąca, aczkolwiek alokacja środków                           

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego jest to konkurs otwarty, dotyczący 

modernizacji ujęcia wody w Pińczycach. Staramy się, aby każde ujęcie wody na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy sukcesywnie modernizować, remontować oraz utrzymywać 

w należytym stanie. Jest to trzecie – ostatnie ujęcie wody, które wymaga pilnej 

modernizacji, ale też dużej kwoty, związanej z realizacją tego zadania. Dlatego mamy 

nadzieję, że skutecznie przejdziemy procedurę formalną i merytoryczną dotyczącą 

programu funkcjonalno - użytkowego, zmierzającą do poprawy stanu technicznego ujęcia 

wody w Pińczycach; 
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− w marcu zakończyły się wszystkie zebrania sprawozdawcze Ochotniczych Straży 

Pożarnych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Złożył podziękowania dla Prezesów, 

Zarządów oraz wszystkich druhów za przepracowany rok strażacki, gotowość bojową                        

i ochronę przeciwpożarową; 

− nastąpił odbiór modernizacji oświetlenia. Dłuższy czas dywagowaliśmy, jak połączyć siły 

oraz środki, dotyczące oświetlenia ulicznego w ramach programu „Rozświetlamy Polskę”. 

Nie udało nam się skutecznie podpisać umowy z Tauronem Oświetlenie, stąd 

zdecydowaliśmy się na wymianę opraw oświetleniowych, których dysponentem była 

Gmina i Miasto Koziegłowy. Wymieniliśmy wszystkie lampy – a dokładnie 384, będące 

własnością naszej gminy. Odbiór nastąpił 31 marca br. Każdy kolejny projekt, 

postępowanie przetargowe dotyczy już tylko i wyłącznie budowy, modernizacji                               

lub rozbudowy oświetlenia ulicznego, opartego o nowy system źródła światła, czyli 

ledowy. Zostało jeszcze 480 opraw, których właścicielem jest Tauron Nowe Technologie 

i mamy nadzieję, że w ramach umowy, dotyczącej utrzymania, konserwacji bieżącej jak                   

i modernizacyjnej, będą sukcesywnie wymieniane na energooszczędne; 

− odwiedził nas Komendant Placówki Straży Granicznej w Częstochowie – na ręce Pani 

Przewodniczącej wpłynęło pismo o udzielenie wsparcia finansowego; 

− 1 kwietnia odbyło się spotkanie z projektantami, które dotyczyło modernizacji, remontu 

jak również pewnych obszarów koncepcyjnych układu turystycznego Gminy i Miasta 

Koziegłowy – począwszy od Koziegłówek, kończąc na Gniazdowie; 

− rozpoczęliśmy remont budynku ludowego w Gniazdowie, dzięki środkom przeznaczonym 

na ten cel na ostatniej sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− odbyły się dwa spotkania ze szkołami partnerskimi. Pierwsze z nich to wizyta młodzieży 

z Niemiec. Podziękował organizatorom ze strony Polskiej za bardzo dobre przygotowanie. 

Druga wizyta to spotkanie z młodzieżą oraz opiekunami z naszego miasta partnerskiego 

Vatra Dornei w Rumunii, w którym brali udział wraz z Panią Przewodniczącą, Panem 

Sekretarzem oraz zaproszonymi osobami. Ta wymiana pokazuje jak bliskie relacje 

towarzyszą uczniom, nauczycielom, pomimo tak dużej odległości;  

− w potocznie przyjętej nazwie Centrum Usług Wspólnych, która służy także działalności 

senioralnej, odbyło się pasowanie na członka Klubu Seniora, w którym mieliśmy 

przyjemność uczestniczyć wraz z Panią Dyrektor Agnieszką Kłys oraz koordynatorem                        

z ramienia projektu zewnętrznego. Ten sam koordynator wspólnie z Gminą i Miastem 

Koziegłowy, a szczególnie z organami prowadzącymi szkoły w naszej gminie, napisała 

projekt w ramach programu „Szkoła jest SMART”. Całkowity koszt dofinansowania  

to 1,5 mln zł, gdzie przez najbliższy rok Gmina i Miasto Koziegłowy będzie mogła z tych 

środków korzystać na wykonywanie zajęć edukacyjnych, poza lekcyjnych oraz                                  

na stworzenie dodatkowych warunków do nauki. Mamy nadzieję, że we wszystkich 

szkołach podstawowych, których organem prowadzącym jest Gmina i Miasto Koziegłowy 

przysporzy te wartości materialne; 

− ogłoszony został przetarg warunkowy w ramach Klastra Powiatu Myszkowskiego, 

dotyczący odnawialnych źródeł energii, zarówno na obiektach użyteczności publicznej,  

jak i beneficjentów indywidualnych. Liczymy, że skutecznie przejdziemy wniosek 

inwestycyjny o dofinansowanie. Pojawia się tutaj tylko jedna niepewność, a mianowicie 

oprócz gminy Koziegłowy i powiatu myszkowskiego, wchodzą w ten projekt również 
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wszystkie pozostałe gminy powiatu myszkowskiego i mamy nadzieję, iż solidarnie 

będziemy realizować to wspólne zadanie; 

− w styczniu przystąpiliśmy uchwałą do sporządzania ogólnego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest to nowy dokument oparty na ustawie                    

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, która nakłada obowiązek, aby wszystkie 

gminy w Polsce do końca czerwca 2026 r. stworzyły taki dokument. Będzie on materiałem 

wyjściowym pod ewentualnie później tworzone plany zagospodarowania. Studium 

uwarunkowania przestrzennego Gminy i Miasta Koziegłowy będzie dokumentem prawa 

lokalnego i stąd prośba, byśmy dołożyli wszelkich starań, by umożliwić wszystkim 

mieszkańcom naszej gminy możliwość składania wniosków, o które zabiegamy w ramach 

planów zagospodarowania Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest to termin zawity, 

dwumiesięczny. Można pobierać wnioski ze strony internetowej czy też w wersji 

papierowej. Będziemy przyjmować wnioski, a następnie zgodnie z procedurą, 

przekazywać firmie projektowej, która to postępowanie będzie realizowała; 

− Gmina i Miasto Koziegłowy stara się pomagać towarzystwu patriotycznemu Kresy                             

z Częstochowy, za co podziękował Samorządowi, wszystkim darczyńcom, którzy 

przyczynili się do skompletowania darów, które pojechały po raz kolejny na Litwę; 

− realizowane jest zadanie dotyczące kanalizacji sanitarnej w Lgocie Górnej, mamy nadzieję, 

że indywidualne spostrzeżenia czy uwagi są zgłaszane na bieżąco w Referacie Inwestycji 

i Zamówień Publicznych, na bieżąco koordynuje to kierownik budowy, inspektor nadzoru. 

Jeżeli są jakiekolwiek wątpliwości – jesteśmy w trakcie realizacji. Mamy nadzieję, że po 

pierwszym etapie rozbudowy sieci kanalizacyjnej, mieszkańcy skutecznie będą podłączać 

się do sieci jako już beneficjenci ostateczni; 

− kanalizacja w ciągu drogi wojewódzkiej 789- Zarząd Dróg Wojewódzkich podzielił                        

to zadanie na trzy etapy. Jeden z nich dotyczy kanalizacji sanitarnej w obrębie 

miejscowości Koziegłowy ul. Świętokrzyskiej i ul. Żareckiej. Jeżeli postępowanie 

przetargowe zostanie pozytywnie rozstrzygnięte będziemy mogli rozbudowywać sieć 

kanalizacji sanitarnej już w aglomeracji Koziegłowy, gdyż droga wojewódzka utrudniała, 

a właściwie uniemożliwiała umiejscowienie kolektora ściekowego, abyśmy szli                                    

w kierunku centrum Koziegłów. To postępowanie zaskarżyła firma niezadowolona                            

z rozstrzygnięcia postępowania przetargowego. W dniu wczorajszym odbyła się rozprawa 

administracyjna w Krajowej Izbie Odwoławczej, a wyrok w tej sprawie zapadnie                                

w najbliższy piątek o czym niezwłocznie poinformujemy Radnych i Sołtysów, szczególnie 

zainteresowanych poprawą ruchu drogowego na wspomnianym odcinku; 

− Dyrektor Pani Bożena Kolasa oprócz działalności oświatowo-organizacyjnej, 

współpracuje z małymi grantami, organizacjami poza rządowymi i dzięki temu mieliśmy 

przyjemność uczestniczyć w szkoleniu, ale również pewnych elementach wyjściowych                        

do małych projektów. W tych małych projektach drzemie duża moc, a jej wykrzesanie 

pozwala na skuteczne skoordynowanie działań i pozyskiwanie środków; 

− w dniu 8 kwietnia odbyło się posiedzenie klastra energii powiatu myszkowskiego, które 

dotyczyło zamknięcia roku budżetowego i przyjęcia sprawozdania; 
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− dofinansowanie, o które chcemy skutecznie się ubiegać - zakończył się proces ostatecznej 

weryfikacji, w dniu jutrzejszym odbędzie się podsumowanie projektów subregionalnych, 

które będą podstawą do ubiegania się o dofinansowanie w obecnej perspektywie 

finansowej. Dotyczy to m.in. termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej                          

tj. Urząd Gminy i Miasta Koziegłowy, trzech obiektów mieszkalnych, ale również 

poprawy efektywności w zakresie turystyki, rozwoju, kultury na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy. Najtrudniejszym tematem jako subregion północny jest to, że zostaliśmy 

wykluczeni z dotacji dla beneficjentów ostatecznych. Jeżeli będą ogłoszone konkursy                         

i nabory dla osób prywatnych na pewno będziemy starali się o takie środki, jednak będzie 

to w formie tylko i wyłącznie pożyczek, o które osoby prywatne jako beneficjenci 

ostateczni będą mogli się ubiegać. Będą one po realizacji zadania od 40% do 60% 

umarzalne; 

− strefa ekonomiczna w Markowicach, która byłaby elementem otwarcia trasy DK91,                          

ale i stwarzałaby kierunki zatrudnienia, rozwoju działalności gospodarczej, będzie się                            

w niedługim czasie finalizowała, gdyż podmiot zainteresowany jest na etapie ukończenia 

podpisywania umów przedwstępnych. Będziemy wchodzić w fazę przygotowywania 

dokumentów planu miejscowego dla tego obszaru z pewnymi zapisami, które pozwolą 

ostatecznie uzyskać decyzję środowiskową i aplikowanie środków dla rozwoju tej strefy; 

− w Centrum Usług Wspólnych odbyło się spotkanie w sprawie Gminnego Programu 

Rewitalizacji, podziękował podmiotom gospodarczym, przedstawicielom Państwa 

Radnych i Sołtysów, którzy wzięli w nim udział. Jutro kończony będzie drugi proces 

konsultacji, zachęcił do składania wniosków, spostrzeżeń czy uwag związanych z tym 

dokumentem; 

− miesiące kwiecień i maj są bardzo ważne z punktu widzenia budżetu Samorządu Gminy                     

i Miasta Koziegłowy, gdyż jest to okres przygotowujący się do nowego roku szkolnego. 

Dyrektorzy w większości złożyli wstępnie uzgodnione projekty organizacji szkół na rok 

szkolny 2025/2026r. Mamy pewnego rodzaju obawy i wątpliwości. Mamy nadzieję,                        

że Komisja Społeczna, Samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy ustosunkuje się do 

ewentualnych uwarunkowań; 

− mieliśmy zaszczyt uczestniczyć w 15 Rocznicy Katastrofy Smoleńskiej na Jasnej Górze, 

złożył szczególne podziękowania Radnemu Panu Rafałowi Zenderowskiemu, Dyrektor 

Pani Joannie Sularz za oddelegowanie członków Młodzieżowej Orkiestry Dętej oraz 

wszystkim przedstawicielom organizacji poza rządowych, delegacji OSP z Koziegłówek 

jak również delegacjom Samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy; 

− cyklicznie odbywają się spotkania z rodzicami uczestników Warsztatów Terapii 

Zajęciowej, w których uczestniczy również Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Pani 

Agnieszka Kłys. Mają one charakter podsumowujący, jak również zgłaszania oczekiwań, 

które mamy zarówno my, jako organ prowadzący, terapeuci, uczestnicy i opiekunowie. 

Określone działania, które realizują Warsztaty Terapii Zajęciowej są wyjątkowe, jak m.in. 

wizyta w Pałacu Prezydenckim. Bardzo miło uczestniczyć nam również w tak niezwykłych 

spotkaniach jak śniadanie Wielkanocne w gronie uczestników terapii zajęciowej; 
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− regulacje prawne dróg na terenie Miasta i Gminy Koziegłowy - jako Samorząd do tej pory 

uregulowaliśmy ponad 330 działek będących w zasobie gminy, które to po części 

wnioskowali mieszkańcy, Sołtysi, Radni. Regulujemy to na beżąco, składamy takie 

wnioski, niemniej jednak, żeby Wojewoda wydawał decyzje komunalizacyjne, wcześniej 

Skarb Państwa musi uzyskać tytuł, czyli założyć Księgi Wieczyste, a z tym bywa różnie. 

Zapewnił, że każda droga wewnętrzna, gminna o kategorii lokalnej, będzie 

komunalizowana w przyszłości, by w przyszłości jakikolwiek proces modernizacyjny                   

czy naprawczy miał miejsce; 

− trwa proces naboru dzieci w naszym żłobku gminnym. Mamy nadzieję, że zgodnie                                   

z wytycznymi programu Maluch+, będziemy w stanie zapewnić ilość przynajmniej                         

43 podopiecznych; 

− część Państwa Sołtysów zgodnie z naszymi sugestiami składa wnioski o dofinansowania 

do spotkań integracyjnych, które akceptujemy z radością w Państwa miejscowościach. 

Wystosował prośbę, by przed złożeniem takiego wniosku skontaktować się z Referatem 

Promocji, aby rzeczywiście przeznaczać te środki na obszary i cele, które są w tym 

projekcie akceptowalne; 

− Pani Kierownik Justyna Błońska-Ćwik rozdała informacje odnośnie programu Czyste 

Powietrze, iż operatorem dla mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy jest Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska. Pracownicy Referatu Ochrony Środowiska służą pomocą                 

i wsparciem, jeżeli chodzi o te zadania; 

− odnośnie utrzymania czystości i porządku w gminie rozmawialiśmy z Państwem 

Sołtysami, Dyrektorem ZUK Panem Zbigniewem Polakiem o wiosennych przeglądach 

dróg, remontach, naprawach, porządkach. Staramy się to robić sukcesywnie oraz 

skutecznie, lecz czasami są obszary, gdzie rzeczywiście wymaga to interwencji, telefonu, 

sugestii- jesteśmy do Państwa dyspozycji, by ten przegląd wiosenny mógł być zrobiony 

jak najszybciej; 

− podpisano dzisiaj dwie umowy na wykonanie oświetleń ulicznych na terenie Gminy                                

i Miasta Koziegłowy w miejscowościach Mysłów i Mzyki. Zgodnie z sugestiami Komisji 

Gospodarczej pracownicy Urzędu będą rozstrzygali postępowania z zakresu 

zaprojektowania kolejnych odcinków dróg, które wymagają rozbudowy oświetlenia 

ulicznego; 

− wraz z Związkiem Powiatowo-Gminnym „Jedźmy razem” podjęliśmy dzisiaj uchwałę                        

o kolejnym współfinansowaniu i pomocy finansowej. Mamy nadzieję, że wprowadzany 

system w ramach tego dużego projektu będzie z korzyścią dla wszystkich uczestników 

komunikacji publicznej, nie tylko gminy, ale i powiatu myszkowskiego. Od dzisiaj 

prowadzone są również rozmowy ze związkiem powiatowo-gminnym częstochowskim, 

poprosił o składnie ewentualnych uwag czy sugestii w szczególności dotyczących 

obszarów Mzyk, Gniazdowa, Koziegłów, Siedlca Dużego. Na dzień dzisiejszy jest to 

operator komunikacji publicznej z Częstochowy. Nie wiemy jaki będzie los tego 

przewoźnika, musimy być wyprzedzająco zabezpieczeni, jeżeli chodzi o poszukiwanie 

pewnych rozwiązań, stąd nasze rozmowy i dyskusje. Jeżeli będzie sygnał z Częstochowy 

o takich rozmowach, poprosi o konsultacje co do rozkładów jazdy, co trzeba wspólnie 

ustalić;  
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− odnośnie ogólnych panów zagospodarowania poprosił, by składać wnioski do Referatu 

Inwestycji i Zamówień Publicznych. Ograniczenia związane z tym tematem są o tyle 

istotne, iż nieujęcie jakiekolwiek działki objętej wnioskiem, na długie lata wykluczy dany 

obszar do zmiany takiego sposobu zagospodarowania. Dlatego też z jednej strony prosimy 

o umiar i rozsądek. Widzimy, że pewne miejscowości, które są już właściwie dobudowane, 

zabudowane, tworzą się kolejne linie zabudowy i tam takie wnioski będą jak najbardziej 

skuteczne, jak również inne obszary, które będą ograniczały w sposób istotny system 

zagospodarowania nieruchomości na określony cel. Chcielibyśmy, aby te konsultacje                        

i wnioski były składane, aby nie budziły jakichkolwiek wątpliwości. Biuro projektowe 

będzie ostatecznie przygotowywało dokument, który będzie poddawany analizie, 

akceptacji i zatwierdzeniu przez Urząd Wojewódzki. Mamy nadzieję, że z korzyścią dla 

wszystkich wnioskodawców. 

 

         Ad. pkt 16 

 

               Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych                       

w okresie międzysesyjnym.  

 

W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 27 marca 2025 r. podejmowane działania to: 

− przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady oraz wspólnych posiedzeń Komisji; 

− praca nad materiałami sesyjnymi. 

 

Do Rady Gminy i Miasta wpłynęło pismo: 

 

− Uchwała z Walnego Nadzwyczajnego Zebrania Członków Ochotniczej Straży Pożarnej                              

w Rzeniszowie dotycząca przekazania na rzecz Gminy i Miasta Koziegłowy prawo                               

do dysponowania nieruchomościami zabudowanymi położonymi na działkach nr 110/1 i 

113/2 w Rzeniszowie. 

 

Przewodnicząca Pani Joanna Kołodziejczyk nadmieniła, iż dyskusje dotyczące tego tematu 

były podejmowane dwukrotnie na wspólnych posiedzeniach Komisji, również w dniu 

wczorajszym. O dalszych czynnościach informacje będą przekazywane na bieżąco.  

 

   Do Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta wpłynęło pismo: 

 

− wyjaśnienia Pani Dyrektor Ośrodka Kultury w Koziegłowach dotyczące wniosków i ustaleń 

Komisji Rozwoju Społecznego z wyjazdowego posiedzenia Komisji do świetlic działających 

na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

 

Pani Przewodnicząca poinformowała, że w przyszłym miesiącu będzie miało miejsce spotkanie                           

z Panią Dyrektor, by szerzej omówić wszystkie kwestie. 
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Do wiadomości Rady wpłynęły pisma: 

 

− pismo Placówki Straży Granicznej w Częstochowie o udzielenie wsparcia finansowego 

na zakup pojazdu, szacowana wartość pojazdu to kwota ponad 200.000 zł. 

 

− wniosek Sołtysa i Rady Sołeckiej miejscowości Zabijak o naprawę nawierzchni drogi 

gminnej ulicy Kościelnej; 

 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała obecną na sesji Panią Sołtys, iż 6 maja br. Komisja 

Gospodarcza będzie objeżdżała wszystkie drogi i wtedy ewentualnie będzie mogła przedstawić 

wszystkie uwagi; 

 

− prośba Sołtysa miejscowości Pustkowie Lgockie o założenie przewodu elektrycznego                    

i założenie lamp oświetlenia ulicznego przy ulicy Słonecznej w kierunku Osieka do ulicy 

Ogrodowej. 

 

Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że wniosek ten zostanie również uwzględniony, jeżeli                     

na ten rok zostaną pieniądze. Najpierw zrobiony musi być projekt, a później będziemy mogli 

realizować te zadania w odpowiedniej kolejności. 

Pani Przewodnicząca zabrała również głos odnośnie wniosków programu „Czyste Powietrze”. 

Podkreśliła, że operatorem dla naszej gminy jest Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska                        

w Częstochowie i to tam wnioski będą przyjmowane oraz rozpatrywane. Nasi pracownicy są tylko 

punktem informacyjnym. Trzeba podkreślić i przekazać mieszkańcom, że to nie nasz Urząd będzie 

takie wnioski przyjmował, bo nie jesteśmy do tego upoważnieni.  

 

       Ad. pkt 17 

 

       Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

 

       Ad. pkt 18 
 

  W wolnych wnioskach zabierali głos: 

 

Radny Pan Michał Kubalski poprosił o udostępnienie odpowiedzi Pani Dyrektor Ośrodka 

Promocji Kultury odnośnie wniosków Komisji Społecznej. 

 

Przewodnicząca Pani Joanna Kołodziejczyk odpowiedziała, że w przyszłym tygodniu odpowiedzi 

i materiały zostaną w całości przesłane wszystkim Radnym. 

 

Radny Pan Michał Kubalski zwrócił się do Pana Burmistrza, że w przypadku, gdy zostanie już 

pozytywnie zakończona procedura drogi 789, należałoby niezwłocznie zrobić spotkanie                                   

z mieszkańcami, dotyczące organizacji ruchu zasad funkcjonowania, a także podpisywania umów 

na kanalizację, która będzie budowana. Następnie zaprosił Pana Burmistrza, wszystkich Radnych 

oraz Sołtysów i mieszkańców Gminy i Miasta Koziegłowy na piknik rodzinny, który odbędzie się 

17 maja 2025r. w OSP Rosochacz od godziny 15.00. 
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Pan Burmistrz podziękował za zaproszenie na piknik i zapewnił, że jeżeli czas pozwoli                                   

to oczywiście przedstawiciele Samorządu na pewno się na nim zjawią.  

Odnośnie poruszonego przez Pana Radnego tematu drogi wojewódzkiej 789 wyjaśnił,                                          

że będziemy negocjować z zamawiającym, jakim jest Zarząd Dróg Wojewódzkich w kwestii  

przejezdności tej drogi, przynajmniej na pewnych odcinkach. Zarząd na czas remontu zamierza 

zamknąć przejezdność drogi wojewódzkiej, zrobić objazdy, co dla nas jest bardzo trudne, 

ponieważ jedynymi drogami, które stanowią układ komunikacyjny są drogi gminne, które 

odbiegają od głównego ciągu drogi wojewódzkiej 789. Dodatkowo znacząco utrudniłoby                               

to działalność gospodarczą dla przedsiębiorców w ciągu tej drogi, stąd takie rozmowy na pewno 

będą. Remont drogi jest oczekiwany i na pewno docelowo poprawa bezpieczeństwa będzie 

widoczna, natomiast ten okres prac, remontów jest trudny, niemniej jednak mamy nadzieję,                              

że wspólnie sobie z tym poradzimy.  

 

Radny Pan Piotr Gil zaprosił Pana Burmistrza  w imieniu swoim, Pana Sołtysa oraz Rady Sołeckiej 

na zebranie sołeckie, które odbędzie się 27.04.2025r. w remizie OSP Pińczyce. 

 

Ad. pkt 19 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady dwunastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując Radnym oraz 

zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady dwunastej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

 

 

Protokół sporządziła 

Joanna Radkowska 

 


